



Règlement
By-law 4839

Modification au règlement 4139 intitulé: "Zonage des quartiers Saint-Jean, Saint-Edouard, Montcalm et d'une partie du quartier Villeray", déjà modifié par les règlements 4201, 4221, 4328, 4342, 4356, 4377, 4415, 4522, 4553, 4637, 4667 et 4713.

A la séance du conseil de la ville de Montréal tenue le 31 octobre 1974, (2e étude).

le conseil décrète:

I. — L'article 3-4 du règlement 4139 est modifié en ajoutant, après la mention "Parapluies: fabrication de", la mention suivante:

"Pharmaceutiques, produits: fabrication à froid; la superficie maximale de plancher des laboratoires est limitée à vingt (20) pour cent de la superficie totale de plancher occupée par l'entreprise."

Amendment to By-law 4139 entitled: "Zoning of St. John, St. Edward and Montcalm Wards and part of Villeray Ward", as already amended by By-laws 4201, 4221, 4328, 4342, 4356, 4377, 4415, 4522, 4553, 4637, 4667 and 4713.

At the meeting of the Council of the City of Montreal held on October 31, 1974, (2nd study),

Council ordained:

I. — Article 3-4 of By-law 4139 is amended by adding thereto, after the words: "Leather goods: manufacturing, with the exception of luggage and shoes" the following words:

"Pharmaceutical products: cold-process manufacturing: the maximum floor area of laboratories to be limited to twenty (20) per cent of the total floor area occupied by such establishment".

LE MAIRE,

[Signature]
LE GREFFIER DE LA VILLE,

[Signature]
POUR LA VILLE DE MONTRÉAL,

4 NOV 1974

Montréal le.....